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ZAPISNIK SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 
održane 19.12.2023. u OŠ Ivana Granđe (Soblinec) 

 
Početak sjednice u 17:30 sati. 
 
Ravnateljica škole je na početku pozdravila sve nazočne. 
Nakon toga pročitan je dnevni red iz poziva: 
 
1. Izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada škole i Školskog kurikuluma za prvo 

polugodište školske godine 2023./2024. 
2. Izmjene Godišnjeg plana i programa rada škole i Školski kurikulum za školsku godinu 

2023./2024. – mišljenje i prijedlozi Vijeća 
3. Pitanja, prijedlozi, informacije 

 
Nije bilo dopune dnevnog reda, a predloženi je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad 1. Ravnateljica je iznijela izvješće o realizaciji Godišnjeg plana i programa rada škole i 
Školskog kurikuluma za prvo polugodište školske godine 2023./2024. 
U glavnim crtama: 
- od početka školske godine popunjena su nova radna mjesta : administrativni referent, 
kuharica, spremačica 
- osigurana su nova računala u Soblincu i Adamovcu,tableti u nastavi, pokrenuta je akcija za 
novu opremu s HT, knjižni fond je u trenutnoj digitalizaciji, škola u Adamovcu je imala isto tako 
reviziju i otpis knjiga, a lektirni naslovi nisu bili dobro uvedeni 
- u procesu je uređenje kuhinje, prostor oko škole u suradnji s Hrvatskim vodama, fale parkirna 
mjesta 
- u tijeku je suradnja sa Šumarskim fakultetom oko sadnje drveća oko škole, sadnja se odgađa 
do 3 mj.2024.godine 
- u Adamovcu sportsko igralište ide u sanaciju, toalet na katu je stavljen za sanaciju 2024. god. 
- planira se sanacija učionica u podrumu u Adamovcu do kraja školske godine 
- u Moravču je planirana sanacija toaleta 
- odrađeno je cijepljenje Hepatitisa B za 6. razrede 
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- u razdoblju od 9 mj. do kraja 12. mj. dodijeljeno je 35 pedagoških mjera, 2 stroga ukora, 
najavljen dolazak Policije u 6.razrede zbog velikog porasta sredstava ovisnosti, naročito 
nikotinskih proizvoda 
- najavljena akcija „Mir i dobro” - vezana za sprečavanje pirotehničkih sredstava i prodaju istih, 
mole se roditelji da ne daju djeci pirotehnička sredstva i da prijavljuju Policiji korištenje u 
susjedstvu 
- projekt „Zelene javne nabave” koji se provodi u 31 školi, sudjeluje i naša škola kojem je cilj 
kroz 3 god koristiti 15% domaćeg hrvatskog uzgoja, ali to zahtijeva kuhinjsku opremu 
- u provedbi je proširenje kuhinje u Adamovcu jer nije imala adekvatan veliki štednjak s napom 
- nema problema sa ZET-om osim eventualnih gužvi u Popovcu i oko rotora 
- apelira se na REDOVITO ISPRIČAVANJE UČENIKA ! 
- u drugom polugodištu najavljeno je: Tjedan smijeha, natjecanja, maškare, ples i sve ostalo 
prema Kurikulumu 
Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
 
Ad 2. Ravnateljica je iznijela izmjene Godišnjeg plana i programa rada škole i Školski kurikulum 
za školsku godinu 2023./2024. Izmjene se uglavnom odnose na promjene u učiteljima zbog 
povratka s roditeljskih dopusta. 
Nije bilo nikakvih pitanja ni sugestija vezanih za realizaciju Godišnjeg plana i programa od strane 
članova roditeljskog vijeća, te je on jednoglasno prihvaćen. 
 
 
Ad 3. Poveo se kratatk razgovor vezano za soblinečko križanje i općenito sigurnost učenika u 
prometu. 
Tražilo se preispitivanje prometne signalizacije u okolici škole te je rečeno da je loše napravljeno 
(sastanak 6.10.2023.), ali proći će nekoliko godina da se situacija do kraja riješi. Do tada treba biti 
na oprezu i paziti da se poštuju prometna pravila. 
Ravnateljica je napomenula da učenici od Belovara idu na autocestu u McDonalds i da treba 
također biti na oprezu. 
 
 
Sjednica je završila u 18:45 
 
Zapisničar:       Predsjednik Vijeća roditelja: 
Andrea Knez Havelka       Ivan Rezo 
 


